



恒生銀行
HANG SENG BANK

恒生強積金

MPF

現有恒生強積金客戶安坐家中 即可開立「可扣稅自願性供款」賬戶

2022年3月4日

因應新型冠狀病毒的疫情發展，我們特設電話申請開立「可扣稅自願性供款」(TVC)賬戶服務至2022年6月30日。現有恒生強積金客戶只需安坐家中致電恒生強積金專線(852) 2997 2838(服務時段：星期一至五上午9時至下午6時)，便可申請開立TVC賬戶及同時安排供款，無需親身到分行。現有的TVC賬戶持有人亦可致電此熱線安排增加供款。

立即開戶並作出供款，及早為退休作好準備，兼可享稅務扣減優惠！

如有任何查詢，請致電恒生強積金專線(852) 2997 2838，或電郵至 cbd@hangseng.com。

如欲了解更多TVC優惠的詳情，請按[此](#)。

Existing Hang Seng MPF customers can open “Tax Deductible Voluntary Contributions” Account at Home

4 March 2022

In view of the current situation of COVID-19, we have set up telephone application service of Tax Deductible Voluntary Contributions (TVC) account until 30 June 2022. Our existing Hang Seng MPF customers can apply for opening a TVC account by phone without the need to visit our branch, just call our Hang Seng MPF Direct at (852) 2997 2838 (service hours: Monday to Friday between 9:00am and 6:00pm) to apply for opening a TVC account and arrange contributions. Existing TVC account holders can also call the hotline to increase their contributions.

Open a TVC account and make contributions now to plan ahead for your future!
You may enjoy tax deduction at the same time!

For any enquiry, please call Hang Seng MPF Direct at (852) 2997 2838, or email to cbd@hangseng.com.

For further details about TVC offer, please click [here](#).